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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur". 

Gebruiksovereenkomst voetbal- en atletiekterrein

Het eerste punt op de gemeenteraad omvat de gebruiksovereenkomst van het 

voetbalterrein en het atletiekterrein.   Deze werden opgesteld in samenspraak met de 

overeenkomstige verenigingen.

Na een eerste poging een aantal maanden geleden is er nu een concreet voorstel.  De 

voorwaarden van de voetbal zijn volledig anders dan die van de andere verenigingen in

Bertem.   Eerst werd er een onderverhuurovereenkomst gestemd en nu pas maanden 

later de gebruiksovereenkomst, dit nadat de N-VA fractie hier verschillende malen 

naar gevraagd heeft.

Tai-Chi

Dienst vrije tijd en communicatie zal op dinsdagvoormiddag van september 2015 tot 

eind juni 2016 Tai-Chi lessen organiseren. De opkomst op de initiatielessen was groot.  

De lessen worden gegeven door een lesgever van Bloso.  De prijs per lessenreeks 

bedraagt 120 euro.

Aanlegsteiger Dijle

In Korbeek-Dijle zal een aanlegsteiger aangelegd worden, dit om bv met een bootje de 

oever te bereiken (kano, kajak).  De VMM heeft de plaats bepaald voor deze steiger 

zodat deze publiek bereikbaar is. (richting Oud Heverlee, rechtkant van de weg).  Om 

dit te realiseren dienen er een aantal terreinen geruild te worden, omdat de steiger in 

publiek gebied moet liggen.  Dit punt werd eenparig goedgekeurd.  De steiger wordt 

aangelegd door de VMM, Bertem dient enkel de terreinen om te ruilen.

Vrachtwagen

De vrachtenwagen van de gemeente is na 17 jaar intensief gebruik aan vervanging toe.

Maar in het bestek werden door gemeenteraadslid van de meerderheid Herman Ginis 

onnauwkeurigheden en tegenstrijdigheden gevonden.  Het punt wordt dus uitgesteld 

naar later tijdstip zodat de technische zaken uitgeklaard kunnen worden.

Parkeren in Stationsstraat Korbeek-Dijle

De huidige parkeerregeling in de Stationsstraat in Korbeek-Dijle is volgens de schepen 

van mobiliteit  de 3de cartouche in een 4-trapsraket.  Samen met de gemeenten Oud-

Heverlee en Huldenberg werd er eerst een proefopstelling gemaakt.  Een combinatie 

van geschrankt parkeren en een bloembak bleken het meest effectief volgens de 

bewoners.  Dit wordt nu definitief ingevoerd, dit na inbreng van de buurtbewoners.
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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur". 

Sluiproute Sint Medardustraat

De bewoners van de Sint-Medardustraat in Bertem hebben een petitie ingediend bij de

gemeente.  Deze smalste straat van Bertem wordt gebruikt als sluiproute van de 

Dottermansstraat naar de Vossenstraat.   Er wordt nu voorgesteld om de 

verkeersrichting om te keren.   Gemeenteraadslid Joris Fonteyn vreest dat daardoor de

Vossenstraat en de Begijnenstraat het kind van de rekening gaan worden.  Deze 

straten zullen meer verkeer moeten slikken.  Een woonerf zou een betere oplossing 

zijn.  

Burgemeester Albert Mees stelt voor om over enkele maanden de situatie te 

evalueren.  Omdat de bewoners van de Vossenstraat en de Begijnenstraat niet 

betrokken zijn geweest bij de vergaderingen heeft de N-VA fractie zich bij de stemming

van dit punt onthouden.

Samenwerking met Ovam

Ovam wil de band met de lokale besturen behouden, na het afschaffen van het 

milieuconvenant.   

Deze samenwerking bevat 3 domeinen : 

• sanering van risicogronden  

• pieken in composteren van maaisel van bermen inperken

• hergebruik van slib  

Deze samenwerking werd eenparig goedgekeurd want deze domeinen zijn ook van 

toepassing in Bertem.

Lokalen Chiro Bertem

De chirolokalen in Bertem zijn eigendom van de parochie.  Er werd een recht van 

opstal verleend toen de lokalen gebouwd werden op grond van de gemeente.  Om het 

jeugdbeleid eenvoudiger te maken wil de gemeente de eigendom nu terug 

overhevelen naar de gemeente. De lening wordt overgeheveld naar de gemeente.  Dit 

punt werd eenparig goedgekeurd.
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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur". 

De gemeenteraad werd afgesloten met het vragenkwartiertje:

Kristien Van Essche stelt zich vragen bij de bloembakken op de Bosstraat. 

Tijdens de spits rijdt ze 22 minuten van haar woning in de Bosstraat tot aan de 

Tervuursesteenweg.  Volgens haar zou consequent flitsbeleid beter zijn dan de 

bloembakken.  Maar dit wordt door het college tegengesproken.

Joris Fonteyn, fractieleider N-VA, had nog een vraag over een tweede petitie 

van de Sint Medardusstraat.  Dit over de toegang van de bouwpercelen die in 

de toekomst komen op de terreinen van Rapid Bertem.  Deze oplossing moet 

nog uitgedokterd worden. Het enige dat beslist is dat de gronden verkocht gaan

worden, volgens de schepen van ruimtelijke ordening.   Het gebruik van de 

terreinen van Rapid Bertem zal het komende jaar sterk verminderen.


